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Betreft: Schriftelijke vragen van D66 – concept regionaal beleidsplan Politie 

 
Geacht college, 

 

In de afgelopen weken en komende week ligt het 'Concept Regionaal Beleidsplan Politie (RBP) van 

de politie-eenheid Limburg 2024 – 2027' voor in de Limburgse gemeenteraden. Er is nogal wat te 

doen over dit beleidsplan. Met name de reductie van 67 agenten in Zuid-Limburg doet terecht de 

wenkbrauwen fronsen. Wij betreuren dan ook dat er geen domeinvergadering is georganiseerd om 

over dergelijke ontwikkelingen uitvoerig te spreken en dat het wordt afgedaan middels een RIB. 

 

De veelheid aan uitdagingen waar Zuid-Limburg, specifiek Maastricht, voor staat en komt te staan, 

vraagt om voldoende capaciteit. Buiten de problematiek in het stedelijk gebied die we ook in de 

Randstad tegenkomen, kent Maastricht specifieke problematiek van grensoverschrijdende 

criminaliteit.  

 

Aangezien Maastricht in zijn geheel als grensgemeente is te kwalificeren, is het voor D66 evident dat 

de samenwerking met andere gemeenten in Limburg en buurlanden in Limburg van het grootste 

belang is. 

 

1. Bent u bekend met Euregio Politie Informatie- en Samenwerkingscentrum (EPICC)? En deelt u de 

verbazing bij het ontbreken van EPICC in het Regionaal Beleidsplan Politie, waarin andere 

Euregionale initiatieven als EuRIEC wel genoemd worden? Zo ja, verklaar u nader? Zo nee, 

waarom niet? 

 

2. Bent u bereid om in uw contacten met burgemeesters in de Veiligheidsregio het belang van deze 

samenwerking onder de aandacht te brengen? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

 

3. Bent u het met D66 eens dat we er alles aan moeten doen om grenzen die voor criminelen niet 

bestaan ook voor opsporings- en politiediensten te slechten? Zo ja, welke acties heeft u in 

gedachten om hierbij aan bij te dragen? Zo nee, waarom niet? 

 



 

4. Hoe kijkt u aan tegen de dalende cijfers in 2024 en 2025 t.a.v. ons basisteam, vooral omdat 

Noord- en- Midden- Limburg meer krijgt? Welke acties heeft u ondernomen om dit tegen te 

gaan?  

 

5. Het lijkt ons dat andere gemeenten in Nederland last hebben van tekorten. Hoe gaan zij hiermee 

om, specifiek de gemeenten aan de landgrenzen? Graag een splitsing per gemeente. 

 

We zien uit naar uw antwoord binnen de daarvoor gestelde termijn. 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Claudia Demas 

Fractievoorzitter D66 Maastricht  


